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上海世博展览馆 - 接驳车及货车行驶路线示意图
SWEECC - Route Map For Shuttle Buses & Cargo

1. 参展单位货运车辆按时间，沿规定路线行驶至上海世博展览馆通耀路停车场，进入停
车场后按顺序排队等候。

2. 在通耀路停车场内换取进入上海世博展览馆货运车证，并听从工作人员指挥，有序开
至展馆。

3. 无上海世博展览馆货运车证的车辆，一律不得进入上海世博展览馆及周边道路，违者
将受到交通管理部门的处罚。

1. Freight vehicles by exhibitors should follow the prescribed time and route to 

the 'Tongyao Road parking lot' at Shanghai World Expo Exhibition Hall, and 

wait in line after entering the parking lot.

2. In Tongyao Road parking lot, drivers should pay deposit for the cargo pass to 

the Shanghai World Expo Exhibition Center, then obey the command of staff, 

and orderly enter to the exhibition hall.

3. Vehicles without the Shanghai World Expo Exhibition Center cargo pass will 

be banned from entering the Shanghai World Expo Exhibition Center as well 

as the surrounding roads.  Offenders will be punished by the traffic control 

department.


